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Brukerutvalget  
 Sunnaas sykehus HF  

 
Protokoll 
 
Brukerutvalget Sunnaas sykehus HF  
Møtested GU39B, Sunnaas sykehus 
Dato 12.12.2022 
Tidspunkt 10.00-14.00 

 
   Tilstede Forfall 
Øyvind Gerhardsen ØG Leder  X  
Ingrid Njerve IN Nestleder  X  
Sadia Iqbal SI  X  
Jenny Holte JH  X  
Emilie Duane Nordskog EDN  X  
Marianne Hjelmen MJM  X  
Martin Skolebekken MS  X  
Tonje Werner TW Koordinator  X 
Margrete Halvorsen MH  X  

Saksliste 
 

Nr. Tema Ansvar  

 Innkalling og agenda 
 
Vedtak: 

 Dato for BU-møte i pinsen endres til onsdagen 
 

Øyvind Gerhardsen 
 
  

 Protokoll fra 14.11.22  
 
Vedtak: 

 Protokoll fra 14.11.22 godkjennes  

Øyvind Gerhardsen 
 
 
Tonje Werner  

 Gjennomgang av styresaker til møtet 16.12.22 

 Styresakene ble gjennomgått, med vekt på budsjett. For øvrig er det 
mest O-saker 

Øyvind Gerhardsen   

 Nytt fra råd og utvalg 

 Klinisk etisk komitee (KEK): Sadia orienterte om opplæring hun har 
deltatt på, og om det åpne seminaret KEK arrangerte i høst vedr 
mediebruk og pasienthsitorier. Det er ønskelig at BU spiller inn 
relevante dilemmaer til komiteen 

 RKE-samling og programkomitee: Sadia orienterte fra arbeidet  

 Kontaktmøte mat/kontaktmøte renhold: Jenny orienterte. Det er 
fortsatt en del klager på mat, særlig spesialkost, og at det ikke blir 
fylt på nok. Vedr renhold er det lite klager. OBS: Jenny blir lett 
«glemt». Margrete/Tonje følger opp 

Alle 
 
 
 
 
 
Margrete 
Halvorsen / Tonje 
Werner 
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 Ingrid opplyste om at det er pasientallmøte i avd for multitraume 
19.12. Hvis noen er på sykehuset, er det lurt å delta. 

Alle 
 

 Økonomi 

 Alle reiseregninger skal legges i Personalhåndboken. 
Brukerveiledning ligger i admin-kontroll.  

 Timelister skal sendes til koordinator BU for godkjenning og føring.  

Marianne Hjelmen 

 Informasjon og gjennomgang av MAP-prosjektet 

 Geir Ove Karlsson innledet om det såkalte MAP-prosjektet. Det er et 
innovasjonsprosjekt som handler om «Mål og aktiviteter med 
pasienten i sentrum» 

 BU stiller seg til rådighet for testing av løsningen, når den er kommet 
litt lenger 

 BU understreker at det er viktig at løsningen gir en 
«premie/heiarop» når mål er nådd 

 Geir Ove lover å ta kontakt når tiden er moden 
 

Geir Ove Karlsson 

 Rapport om psykisk helse blant pasientene våre.  

 Schanke Sundet orienterte fra prosjektet om psykisk helse- og rus-
problemer blant primærpasientene på sykehuset. Hun takket særlig 
for BU sine innspill til spørsmål 

 BU har fått rapporten tilsendt. 

 Aftenposten laget sak med utgangspunkt i funnene fredag 16.12, og 
det er publisert egen sak på sunnaas.no  

 Temaet er svært aktuelt for andre brukerorganisasjoner 

Anja Schanke 
Sundet 

 Brukerorganisasjonene og Sunnaas sykehus 
Hvordan skal vi jobbe for at brukerorganisasjonene får innfridd sitt behov for 
å ha kontakt med pasientene våre?  
Se vedlagt notat fra lærings- og mestringssenteret  
 
BU diskuterte hva som er den beste løsningen vedr å gi ulike 
brukerorganisasjoner tilgang til besøk på sykehuset. Ulike tiltak har vært 
forsøkt gjennom de siste årene. Konklusjon, se under. 

 

 Mål og prioriteringer for 2023 

 Hva ønsker BU å prioritere:  

 BU vil, i samarbeid med LMS, gjennomføre et møte i måneden for 
pasienter. Temaene må være generelle, men interessante, slik at det 
favner vidt, og ikke kun en pasientgruppe. Ulike 
brukerorganisasjoner kan være medarrangør i tur og orden. Et BU-
medlem har medansvar for hvert møte. Margrete tar kontakt med 
LMS for avklaring om samarbeid. 

 Emilie lager forslag til tematikk til neste møte. Aktuelle temaer: 
migrasjonshelse/minoriteter i rehabilitering, nytt bygg, ny forskning 
osv. 

 

 Eventuelt: 
- Margrete slutter i midten av mars. Ikke avklart hvem som tar over 

som ledelsens representant 
- Marianne og Martin har ikke gjennomgått opplæring. Det vurderes 

ikke som et behov å sette opp en ny opplæringsdag, men det er 
viktig at elæringskurs gjennomføres. Tonje sender lenke til Martin.  

 
 
 
Tonje Werner 

   

 


